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Limited Warranty for PV-Modules 

产品质量担保 

 

                    Date of issue： 

签发时间  

 

 

1. Limited Product Warranty 

产品保证 

Anji DaSol Solar Energy Science & Technology Co., Ltd. (Hereinafter referred to 

as DASOL) provides three-year warranty period for the crystalline solar modules to       

(Hereinafter referred to as    ) from the delivery of leaving DASOL’s module 

facility. It is the responsibility of DASOL to repair / replace the defected modules 

when the problem is caused by the product materials or the production processing, 

assuming the merchandise is under proper delivery, storage, and usage. 

 

安吉大成太阳能科技有限公司（以下简称大成）对于本公司向   供应的的晶体

硅太阳能组件提供自出厂交货之日起三年的质量保证期。在正常运输，储存和正

常使用情况下，如果因为组件本身材料的问题或者生产工艺造成的产品质量问题

而导致组件不能被正常使用，大成负责保修该存在质量问题的组件。 

 

2. Limited Efficiency Warranty 

产品功率保证  

The crystalline solar modules provided by DASOL to     shall maintain 80% of the 

performance within 25 years from the delivery of leaving DASOL’s module facility, 

for each module tested under the standard test conditions before leaving DASOL’s 

module facility, assuming the merchandise is under proper delivery, storage, and 

usage. 

 

在标准测试环境下大成保证本公司向    提供的晶体硅太阳能组件在正常运输，

储存和正常使用情况下，自出厂交货之日起 25 年内不低于出厂前测试功率的

80%. 
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3. Exclusions and limitations  

保证不涵盖内容 

This warranty does not apply to the events such as improper usage, neglect, 

accident, abuse, improper installation and usage, or damages caused by unforeseen 

circumstances (ie natural disaster, war, unrest, labor disputes, and situations that are 

out of DASOL’s control ) . 

 

本保证在以下情况下不承担产品责任：错误使用，疏忽，意外事故，或者因为

滥用、不正确的安装或者使用, 或不可抗拒力造成产品损害。不可抗拒力特别

包括自然灾害，战争，骚乱，劳资纠纷和因极端因素，行政措施和其它大成不

能控制的情况下而导致的不能正常使用产品。 

 

 

 

 

 

 

                                               

Signature 签字__________________ 

 

                                        Date 日期 ______________________ 

 

 

大成公司保留以上条款的最终解释权 

DaSol reserves the right to final explanation for above provisions 


